



Presidieutskottets sammanträde	Närvarande ledamöter	Sektion
2016-02-16 kl. 17:08 - 18:40 Lauritzen, Uppsala studentkår	Caisa Lycken Miranda Cox Andreas Engstedt Tobias Fredriksson Arash Moosavian Oliver Åbrink Camilla Wallin Bergström Sandra Häll Pettersson Nils Lundin Erik Bohjort	LÄRA Juridiska Juridiska Humanistiska Humanistiska Samhällsvetenskapliga Samhällsvetenskapliga
Mötesordförande: Andreas Engstedt		
Sekreterare: Martin Holmer		
§1 Mötets öppnande	Mötet öppnades kl. 17:08.	
§2 Formalia	Presidieutskottet beslutar	
a) Val av mötesordförande	<i>att till mötesordförande välja Andreas Engstedt.</i>	
b) Val av mötessekreterare	Presidieutskottet beslutar <i>att till mötessekreterare välja Martin Holmer.</i>	
c) Val av justerare	Presidieutskottet beslutar <i>att till justerare välja Camilla Wallin Bergström.</i>	
d) Godkännande av dagordning	Presidieutskottet beslutar <i>att lägga till ny §7 Gemensam rekrytering av studiebevakare och justera numrering därefter.</i> <i>att godkänna dagordningen med gjorda ändringar.</i>	
e) Eventuella adjungeringar	Inga adjungeringar förelåg.	
f) Förrättande av närvarolista	Närvarolista förrättades.	
g) Föregående mötesprotokoll	Presidieutskottet beslutar <i>att lägga mötesprotokoll från 151216 och 160209 till handlingarna.</i>	
§3 Lägesrunda + Presidiets PM	<p>Presidiet: Håller på att göra om receptionen och har därför haft möte med IKEA. Ergo har deadline den här veckan, både för debattartikel om VFU-ersättning och för kårsidorna.</p> <p>Miranda och två andra från styrelsen håller på att planera och arrangera panelsamtal. Det första kommer vara kring temat Trigger Warnings och redan nu har nyckelpersonerna från tidigare debatt tackat ja till att medverka.</p> <p>Pedagogiska programmet ska revideras och en heldag är tillägnad detta imorgon. Även skickat in två skrivelser till universitetet. Dels om behovet av en språkpolicy och dels om ersättningsnivåer för merkostnader vid VFU.</p> <p>LÄRA: Mycket nya roliga grejer som sätts i rullning. Lärarquiz har sitt första evenemang imorgon och denna vecka är det också Pedagogdagen.</p> <p>Humanistiska: Humanioradagarna drar snart igång och det är därför mycket jobb och marknadsföring kring detta. Har påbörjat planeringen av studiebevakarrekrutering inför höstterminen.</p> <p>Medicinska: Ingen närvarande men följande hälsning har skickats in i förväg: Har en annons ute i jakten på en vice ordförande. Det finns några intressenter. Ikväll är det öppet möte angående sjuksköterskeinventeringen. Värdförbundet har visat stort intresse i vårt VFU-projekt, Emma har kontakt med ordförande Sofia. Mycket tid har lagts på att ha möten med VFU-samordnare. Valberedningen har haft sitt första möte med Moa, likaså de SSO:are som blivit valda.</p>	

PRESIDIEUTSKOTTETS
DISKUSSIONSPROTOKOLL

	<p>Skyddsronnd inplanerad. Mailkontakt med lärare som vägrar följa likväl riktlinjer som högskoleförordningen.</p> <p>Juridiska: Har haft ett möte med studierektorn och ordförande i fakultetens utbildningsutskott men annars har inte särskilt mycket hänt.</p> <p>Samhällsvetenskapliga: Har fått in en ansökan till uppdraget som studiebevakare. Håller fortfarande på med informationsfilmen. Diskuterar hur valen till institutionsstyrelser ska gå till och ska ta beslut snart.</p>
§4 Uppföljning av medlemsvärvningen	PRUT diskuterade de medlemssiffror per sektion som för närvarande föreligger. Siffrorna ändras löpande när kursregistreringar och betalningar kommer in.
§5 Teman för vårens möten	Vårens möten och förslag på dess teman diskuterades. 7 mars: Diskutera handlingar inför fullmäktige (FUM). 15 mars: Gemensam rekrytering och kårvalet. 30 mars: Aktiv studentmedverkan (ASP), framtida studentkårer och psykisk ohälsa. 11 april: 28 april: Diskutera handlingar inför FUM. 10 maj: Planera terminsstart. 24 maj: Avslutning.
§6 Sektionernas punkt	Denna punkt föreslås vara stående på dagordningen. På så sätt kan sektionsgemensamma och sektionsövergripande frågor diskuteras. Förslagsvis kan ledamöter i förväg maila till ordförande ifall det är någon specifik fråga som önskas diskuteras. PRUT diskuterade olika kommunikationsstrategier och kommunikationskanaler. Det finns många olika lösningar på sektionerna. PRUT diskuterade även hur samarbete mellan sektion och fakultet(er) fungerar när det kommer till verksamheter relaterade till studieteknik och stöd i studierna.
§7 Gemensam rekrytering av studiebevakare	Denna fråga lyftes på föregående möte. Att tillsammans rekrytera studiebevakare kan bli smidigare och leda till ännu bättre kompetens. Det hjälper även till med dragkraft för de sektioner som behöver. PRUT ämnar fortsätta diskutera frågan 15 mars.
§8 Frågor till rektor och övriga frågor	Samhällsvetenskapliga sektionen, via Nils Lundin, undrar varför hemtentor ännu inte är anonyma. Caisa ska lyfta frågan på kommande studentsamverkan nästa vecka. PRUT diskuterade även ifall de studiebevakare med sektionsansvar bör medverka på PRUTs sammanträden. I reglementet för PRUT framgår att alla studiebevakare har närvaro- och förslagsrätt. Det bör vara upp till respektive sektion att vidarebefordra kallelse till de som önskar.
§9 Utvärdering av mötet	Mötet utvärderades.
§10 Mötets avslutande	Mötet avslutades kl. 18:40.


Mötesordförande
Andreas Engstedt


Mötessekreterare
Martin Holmer


Justerare
Camilla Wallin Bergström

Sida 2 av 2
Justeras: AE..... MH..... CWB..... 